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Abstract

This work is an expansion of the computation of the radial distribution function and the
partial static factors, at one temperature plasma (thermal equilibrium) to multi-
temperature. This theoretical model is based on some approximations: about to map the
multi-temperature plasma to an effective one-temperature, and how to extend the
Ornstein-Zernike (OZ) relations, which finally allows the calculation of the RDFs using
the Hypernetted-Chan Closure (HNC). All this work was done in the case of weakly
coupled electrons and ions and all the corposants (i-1), (i-¢) and (e-e). The expansion
approximations are limited to three models: SQRT, MASS and SVT. In an applied part
of the results, we computed the electric micro-field distribution based on the electric field
derived from the expression of the RDFs. The results obtained are acceptable.

Key words : Two temperature plasma, radial distribution function, SQRT, MASS and SVT
models, electric micro-field distribution.

Résumé

Ce travail est une extension du calcul de la fonction de distribution radiale et des facteurs
de structures statiques partiels, a une température plasma (€quilibre thermique) a multi-
températures. Ce modele théorique est basé sur quelques approximations : sur le point de
mapper le plasma multi-températures a une température unique effective, et comment
¢tendre les relations Ornstein-Zernike (OZ), ce qui permet enfin le calcul de la FDRs a
l'aide de 1'Hypernetted -Chan (HNC). Tous ces travaux ont été réalisés dans le cas
d'¢lectrons et d'ions faiblement couplés et de tous les composants (i-1), (i-e) et (e-e). Les
approximations d'expansion sont limitées a trois modeles : SQRT, MASS et SVT. Dans
une partie appliquée des résultats, nous avons calcul¢ la distribution de micro-champ
¢lectrique basée sur le champ électrique dérivé de I'expression des FDRs. Les résultats
obtenus sont acceptables.

Mots clés : plasma multi-températures, fonction de distribution radiale, Models SQRT,
MASS et SVT, distribution de micro-champ électrique.
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